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Voor het behouden en verbeteren van de leefbaarheid in de kern Abbekerk-
Lambertschaag werkt de gemeente samen met alle betrokken partijen aan de 
ontwikkeling van een nieuwe multifunctionele accommodatie met basisschool en 
kinderopvang/bso/peuterspeelzaal (MFA/IKC). Dit gebeurt in afstemming met de 
woningbouwprojecten en de kernagenda. Wij houden u graag op de hoogte van de 
laatste ontwikkelingen. Als er nieuws is dan infomeren wij u via deze nieuwsbrief. 

 

 
Mogelijke herontwikkeling van Het Nieuwe Bonte Paard 
Als de horeca van Het Nieuwe Bonte Paard verhuist naar de nieuwe MFA/IKC ontstaat er 
op de huidige locatie ruimte voor nieuwe ontwikkelingen. Op dit moment worden er 
gesprekken gevoerd met een projectontwikkelaar over de mogelijkheid voor de bouw van 
koopappartementen. We presenteren na de zomervakantie het plan aan omwonenden, 
belanghebbenden en alle andere geïnteresseerden.  

 
Woningbouwplan gemeentewerf-ijsbaan. 
In overleg met omwonenden, belanghebbenden en andere geïnteresseerden hebben we 
het woningbouwplan uitgewerkt. Dit is vertaald in een voorontwerp-bestemmingsplan dat 

Bouw van de nieuwe MFA/IKC 
In de nieuwe MFA/IKC komen de verschillende maatschappelijke voorzieningen en de 
basisschool onder een dak. Om de nieuwbouw goed te begeleiden is er een stuurgroep 
opgericht. Hierin zijn het gemeentebestuur van Medemblik, het stichtingsbestuur van De 
Nieuwe Haven en het schoolbestuur Allure vertegenwoordigd. Deze stuurgroep is 
verantwoordelijk voor de besluitvorming over het gezamenlijk op te stellen programma 
van eisen. Ook het opstellen en bewaken van de planning en de financiën behoort tot de 
taken. De stuurgroep zorgt ervoor dat de nieuwe MFA met IKC gerealiseerd wordt binnen 
de financiële kaders en in overeenstemming met het programma van eisen. Daarnaast is 
de stuurgroep verantwoordelijk voor het regelen van tijdelijke huisvesting in de periode 
tussen de sloop van het huidige dorpshuis en het opleveren van het nieuwe gebouw.  
Dit is een omvangrijk en complex proces. Daarom heeft de stuurgroep bureau ICS in de 
arm genomen dat ervaring heeft met de bouw van MFA’s. ICS begeleidt het project van A 
tot Z en betrekt de verschillende partijen, gebruikers/huurders, omwonenden en inwoners 
van Abbekerk actief bij het uitwerken van de plannen. Het nieuwe MFA/IKC moet het 
kloppend hart van Abbekerk-Lambertschaag worden. Daarom streven we ernaar in de 
nieuwe accommodatie een eigentijds en volledig toegeruste horecavoorziening te maken.  
De eigenaar en exploitant van Het Nieuwe Bonte Paard betrekken we intensief bij de 
uitwerking van de plannen.  
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we vanaf 1 september ter inzage gaan leggen. Iedereen kan dan een reactie geven op dit 
plan. Deze reacties verwerken we in een ontwerpbestemmingsplan, dat in procedure gaat 
voor vaststelling door de gemeenteraad. Als het plan voor de bouw van appartementen 
voor de locatie van Het Nieuwe Bonte Paard tijdig concreet is, nemen we dat graag mee 
in het bestemmingsplan. Wij streven ernaar de bestemmingsplanprocedure in oktober te 
starten. 

 
Verplaatsing ijsbaan 
Samen met het bestuur van de ijsclub ALIJV hebben we gezocht naar een andere en 
betere locatie voor de ijsbaan. De locatie op de hoek Reigerweg-Vekenweg heeft de 
voorkeur gekregen. Hier kunnen we een goede ijsbaan aanleggen met een bescheiden 
accommodatie van circa 5m x 10 m voor opslag en koek-en-zopie. Dit kan ook gebruikt 
worden door de weidevogelbeschermingsgroep. De ijsbaan komt immers te liggen in 
weidevogelbeschermingsgebied. We gaan daarom behoedzaam om met extra bebouwing. 
Als de ijsbaan na het schaatsseizoen wat langer onder water blijft staan, is dat 
aantrekkelijk voor de weidevogels. Op deze manier hebben we zowel voor de schaatsers 
als voor de weidevogels een voordeel behaald. Ook deze nieuwe ijsbaanlocatie wordt ter 
inzage gelegd in een voorontwerp, gelijktijdig met het woningbouwplan, zodat iedereen 
hierop kan reageren. 

 
 

 
Verplaatsing huttendorp 
Jaarlijks gebruikt KSB de huidige locatie van de ijsbaan voor het bouwen van hutten door 
de jeugd. Het huttendorp kan niet mee naar de nieuwe locatie van de ijsbaan, omdat dat 
een verstoring geeft voor de weidevogels. In overleg met de organisatie van het 
huttendorp hebben we in het plantsoen naast het zwembad een geschikte plek gevonden 
waar de jeugd vanaf volgend jaar de hutten kan bouwen. Met het bestuur van KSB werken 
we de plannen hiervoor verder uit. Natuurlijk betrekken we het zwembadbestuur en 
direct omwonenden hierbij.  
 

Woningbouw voor starters 
Een groep jongeren is op zoek naar betaalbare woningen in Abbekerk omdat zij graag in 
hun dorp willen blijven wonen. Zij gaan onderzoeken of ze samen betaalbare woningen 
kunnen realiseren. Bijvoorbeeld door zoveel mogelijk zelfwerkzaamheid bij de bouw. Met 
de jongeren in Abbekerk kijken we of dit op de huidige ijsbaan gerealiseerd kan worden, 
achter het huidige Nieuwe Bonte Paard. Het biedt kansen voor jongeren om in Abbekerk 
te blijven en daarmee behouden we de levendigheid in de kern Abbekerk. We willen dit 
mogelijk maken in het ontwerpbestemmingsplan.  
 

 

 

Tot slot 
Achter de schermen werken we hard aan de verschillende plannen vanuit een integrale 
benadering waarmee we optimale oplossingen creëren. Het afstemmen van alle 
ontwikkelingen vergt veel voorbereidingstijd, maar we rekenen met deze aanpak op een 
optimaal resultaat en versoepeling van verdere procedures. Op dinsdagavond 27 augustus 
a.s. lichten wij alle plannen toe in dorpshuis De Nieuwe Haven, iedereen is welkom. Via 
het dorpsblad, facebook, onze gemeentepagina in De Medemblikker en deze nieuwsbrief 
informeren wij u over het programma voor die avond, aanvang 19:30 uur. 

 
U kunt de nieuwsbrief ook per mail ontvangen door een mail te sturen naar projectenbureau@medemblik.nl 
o.v.v. nieuwsbrief Abbekerk-Lambertschaag. 

mailto:projectenbureau@medemblik.nl

